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De gemeenten Epe en Apeldoorn werken samen

aan het Landbouwontwikkelingsgebied (LOG)

Beemte-Vaassen. Een beperkt aantal agrarische

bedrijven die elders in Gelderland niet meer goed

hun werk kunnen doen, krijgen gelegenheid een

plek te ontwikkelen in dat LOG. Daarvoor is al een

beeldkwaliteitsplan opgesteld zodat grootschalige

bedrijven op een goede manier een plaats krijgen in

het landschap. Er is een MER gemaakt en er wordt

al een tijd gewerkt aan het bestemmingsplan.

De procedure in vogelvlucht

Op 5 oktober was er de laatste mogelijkheid om een

zienswijze in te dienen op het ontwerp bestemmings-

plan. Anders dan bij de inspraak op het voorontwerp

moest men nu de zienswijze indienen bij de eigen

gemeente. In totaal zijn er in Apeldoorn en Epe samen

34 zienswijzen binnengekomen en dat is een

vergelijkbaar aantal als bij de inspraak op het

voorontwerp bestemmingsplan.

De zienswijzen worden samengevat en per vraagstuk

goed bestudeerd en afgewogen. Dit komt dan allemaal

samen in een zogenaamde ‘zienswijzennota’. Die wordt

meegestuurd naar de colleges en gemeenteraden van

de twee gemeenten. Tussendoor zijn er nog de

hoorzittingen in beide gemeenten. Dat zijn

bijeenkomsten waar eventuele onduidelijkheden

toegelicht kunnen worden. Dat is nog niet het moment

om in discussie te gaan, maar meer om eventueel wat

toelichting te geven op aspecten in de zienswijze die

niet helder zijn. Volgens planning wordt er dan over het

geheel gesproken door de raden van Epe en Apeldoorn

in de maand april.

Bij de behandeling door de Raadscommissie (Epe)

of in de PMA (Apeldoorn) is er dan voor de indiener

van een zienswijze de gelegenheid om in te spreken.

Aandacht voor gezondheid

De GGD Nederland heeft in oktober een nieuwe

versie verspreid van het ‘Informatieblad Intensieve

Veehouderij en Gezondheid’. De GGD is daarmee

de goede partij om te vragen of zij een advies willen

geven over de keuzes in de laatste versie van het

bestemmingsplan. De gemeenten verwerken een

voorstel over de gezondheidsaspecten en over de

aanpak van de vergunningverlening in het

bestemmingsplan en de GGD reageert hierop.

Daarmee wordt het advies van de GGD in het

bestemmingsplan verwerkt en worden de vragen die

er zijn over gezondheidsrisico’s als maatwerk

meegenomen in het plan.

Maatschappelijke discussie

Er is in Nederland veel discussie over de mate van

grootschaligheid bij agrarische bedrijven. Hoewel er

door minister Bleker richting gevende opmerkingen

worden gemaakt, is niet precies helder waar het

beleid de komende periode over zal gaan. Het LOG

Beemte-Vaassen is in die discussie een relatief klein

gebied waarbij het er om gaat om bestaande

bedrijven te verplaatsen. Verplaatsingen van

dergelijke bedrijven biedt kansen doordat er

verbeterde milieumaatregelen genomen worden.

Epe en Apeldoorn gaan door met dat proces vanuit

de verwachting dat het beleid van het ministerie zal

gaan over nog grotere bedrijven. ■


